

**No. 31922. Multilateral**

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND COOPERATION IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION. THE HAGUE, 29 MAY 1993 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1870, I-31922.*]

OBJECTION TO THE ACCESSION OF THE KINGDOM OF LESOTHO, PURSUANT TO ARTICLE 44 PARAGRAPH 3

**Germany**

*Receipt by the Government of the Netherlands: 28 February 2013*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 22 April 2013*

ACCESSION

**Lesotho**

*Deposit of instrument with the Government of the Netherlands: 24 August 2012*

*Date of effect: 1 December 2012 (The Convention entered into force between Lesotho and all the Contracting States, with the exception of Germany which raised an objection, in accordance with article 46.)*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 22 April 2013*

**N° 31922. Multilatéral**

CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE. LA HAYE, 29 MAI 1993 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1870, I-31922.*]

OBJECTION À L'ADHÉSION DU ROYAUME DU LESOTHO, EN VERTU DU PARAGRAPHE 3 DE L'ARTICLE 44

**Allemagne**

*Réception par le Gouvernement néerlandais : 28 février 2013*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas, 22 avril 2013*

ADHÉSION

**Lesotho**

*Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement néerlandais : 24 août 2012*

*Date de prise d'effet : 1<sup>er</sup> décembre 2012 (La Convention est entrée en vigueur entre le Lesotho et tous les États contractants, à l'exception de l'Allemagne qui a formulé une objection, conformément à l'article 46.)*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas, 22 avril 2013*